
1.setkání ŽP - zápis ve školním roce 2024/2025 

Dne 25. 9. 2023 

 

- Koordinátorka ŽP 

- Účast všech zástupců jednotlivých tříd 

- Vedení školy: zřš Fr. Havlík 

Program: 

1. Seznámení se s prací ŽP, seznámení se s jednotlivými zástupci ŽP. 

2. Podněty ze strany žáků:  

- Zamykání šaten na 2. patře – šatny často zůstávají odemčené. Prosíme o 

důslednost při zamykání. 

- Nepořádek před školou u popelnic – škola několikrát volala na MP a na vedení 

města Znojma, aby byl nepořádek uklizen. Bohužel kontejnery nejsou školní a 

škola s tím nic víc dělat nemůže. 

- Služba v průjezdu – třídy, které si odkládají věci v průjezdu, mají mít službu, 

která v průjezdu hlídá batohy. Je to z toho důvodu, že dohlížející učitel nezná 

všechny žáky ve škole a nepozná, jestli si náhodou někdo nebere batoh, který 

mu nepatří. 

- Půjčování kartiček na předbíhání – dohled v jídelně se zaměří na předbíhání a 

zneužívání těchto kartiček. 

- Navštěvování kamarádů ve třídách - o přestávkách se navštěvujete pouze na 

chodbách (o malé přestávce pouze na svém patře). 

3. Podněty ze strany vedení školy: 

- Automat na jídlo ve škole nebude. Hlavním důvodem je snaha vést žáky ke 

zdravé stravě. 

- Výzdoba šaten - pokud by měl někdo návrh na výzdobu šaten, ať se staví za 

p.uč. Šťastnou. 

4. Akce na říjen: 

- V úterý 24. 10. se uskuteční tradiční Dýňová stezka. Vypomáhat budou žáci 8. 

a 9. tříd. Bližší informace k průběhu akce předá paní učitelka Šťastná. Při 

výběru kostýmu berte v potaz, že na stezku chodí hlavně malé děti, které 

nechceme vyděsit. 

- V první půlce října bude uspořádané školní kolo PIŠQWOREK. O přesném 

datu budete informování. 

5. Další akce, které budou organizovány v průběhu školního roku: sportovní turnaj, 

vědomostní soutěž, vánoční jarmark. Třída 9. C uspořádá Mikuláše ve škole.  

 Sportovní turnaj - zástupci ŽP udělají ve své třídě anketu a na příštím setkání 

sdělí jaký sport by jejich třída chtěla (holky a kluci zvlášť). 

6. Od tohoto školního roku se měli zástupci z naší školy (Emily Lorenc, Tereza 

Bulínová, Daniel Miroslav Guarducci) setkávat se zástupci z vedení města Znojma. 

Vzhledem ke změnám ve vedení města Znojma, není jisté, zda se tato setkání budou 

realizovat. 


